

# Protokoll från Mästarråd

TraditionsMEsterIT

2014-05-19

## 1 Formalia

### 1.1 Mötets högtidliga öppnande

viceTraditionsMästare Emma Ström förklarade mötet öppnat klockan 13:09:59.

### 1.2 Val av mötesordförande

Emma Ström valdes till mötesordförande.

### 1.3 Val av mötessekreterare

Daniel Almqvist valdes till mötessekreterare.

### 1.4 Närvarande Mästare

Björn Eklöf, Emma Ström, Daniel Almqvist, Magnus Jansson, Theodor Sandström

### 1.5 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

### 1.6 Mötets behöriga utlysande

Mötet fann mästarrådet behörigt utlyst.

## **1.7 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes i sin helhet.

## **1.8 Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Finns på hemsidan.

Mötet beslutade att lägga protokollet till handlingarna.

## **2 Bordlagda ärenden**

Inga bordlagda ärenden.

## **3 Festformalia**

### **3.1 Uppföljning av evenemang**

#### **3.1.1 Norrlandssittning 7/4**

Dålig mat. Tråkig dricka.

#### **3.1.2 Överklätt! eller underklätt? 12/4**

Alla utan Theo. Var kul.

#### **3.1.3 Togaparty 14/4**

Ingen där.

#### **3.1.4 Näringslivssittning 16/4**

Gick bra. Uppskattat. Fakturor skickade.

### **3.1.5 Kista PåskKryss 20/4**

Björn var där. Sillizen var mysig.

### **3.1.6 THIS IS SPARTASITTNING! 25/4**

Ingen där.

### **3.1.7 Omfesten 3/5**

Ingen där.

### **3.1.8 Captastiska 13/5**

Kul. Lite dålig marknadsföring. Uppskattat bland de som var här.

### **3.1.9 Absolut Gotland 15/5**

Bra väder, kul.

## **3.2 Kommande evenemang**

### **3.2.1 BarbequeCAPS 23/5**

Emma är taggad.

### **3.2.2 Herrmiddag 24/5**

Fadderinternat wooooooooooooooooooooooooooooooooooooo #varmokall #synnerligenkong-  
ligt #Mah #INgenkommer #komigendetblirkul #fösarediskarinte

### **3.2.3 Flyttfesten 30/5**

Birde är samtidigt, studiemiljönämnden är där. Jocke arbetar på en lösning. 4 barer. Kistan och Foobar, samt 2 på innergården. 1 för Kistan och 1 för Foobar. Väktare 7000 kr. Biljetter 50 kr/st för medlemmar. 100 kr/st för externa. Medlem + 1. Detta gäller IN-medlem och DISK-medlem. Få personal. Nästan allt annat är klart.

### **3.2.4 Tanktömning 5/6**

Björn ska dit.

### **3.2.5 Monty Pythnosittning 6/6**

Ska vara i Kistan. Måste prata med Karl.

### **3.2.6 TentaGasque IV 7/6**

Poster kommer upp denna veckan. Allt ska finnas, allmänningar mm.

### **3.2.7 Midsommar 20/6**

För alla sektionsmedlemmar! Bjuder på potatis och så får alla ta med sig reserade mat. Vi fixar grillgrejer (ej kött) och håller baren öppen!

## **4 Beslut och diskussion**

### **4.1 Beslut**

#### **4.1.1 Märken**

Pungirosa - svårt att sälja Crazy bitch med olika färger - Ja, med olika färger. Lanseras efter mottagningen. Ny märkesdrink - jobba på i sommar Flyttmärke kolla med Astrid Minnesmärke för forum Eget festmärke för TMEIT (likt QMISK) - Ja, samla in förslag!

Mästarna beslutade

**att** trycka upp nya Crazy Bitch märken för blåbär och kiwi.

## **4.2 Propositioner**

## **4.3 Diskussionspunkt**

## **4.4 Vraqansökningar**

Mästarna beslutade

**att** godkänna Jahnava Werneburg och Karl Stenlund vraqansökning.

# **5 Rapporter**

## **5.1 KMR**

Dåligt planerat Valborg.

## **5.2 Pubrådet**

Tillståndet diskuterades. Sophantering för Valhalla. De tror att det blir fler fester, men motargument läggs upp. 50META blir testpilot om det går igenom. Ny eventchef, Ode.

## **5.3 Flyttmöte**

Inte varit.

## **6 Avslutande formalia**

### **6.1 Övriga frågor**

#### **6.1.1 Göra i Sommar**

Marknadsföringsplan

Nya aktivkrav marskalk

Ny märkesdrink

Planering för hösten

Nya arbetslag

Fixa mailninglistor och rutiner för dessa

### **6.2 Nästa möte**

Planering den 26/5 kl 13.00

### **6.3 Mötets högtidliga avslutande**

Emma Ström avslutade mötet klockan 15:09:59.